
 DII Lindegården Bestyrelsesmøde 

Torsdag d. 17. marts 2022 

KL 17.00 - 19.00  

Dagsorden 

 

Referent:  Mette 

Afbud: Lotte, Anette 

✓ Godkendelse af dagsorden:  

1. APV (er vedhæftet som bilag) herunder en hurtig gennemgang og det videre 

arbejde omkring det.  

 2 overordnede mål udarbejdet ud APV resultater:   

 1: Ift nysgerrighed på et emne som diskuteres til ugentlige 

 møder blandt personalet. Fx daglige rutiner som tages op. 

 2: Personalemøde omkring håndtering af forandringer. 

2. Nyt fra medarbejdere i Lindegården (Vuggestue og Børnehave) 

 Børnehaven:  

 Loftet: kører teaterprojekt og skal på ture med førskolebørn fra 

 andre institutioner. 

 Dyrehaven: indkøring af nye børn. Fokus på udeliv (de første i 

 udelivsprojektet). 

 Blomsterhytten: Min yndlingsbog projekt. 

3. Nyt fra ledelsen 

- Etablering af udegruppe og udeliv fremover  

Det kommer til at foregå i turnus på 9 uger ad gangen pr. gruppe. 

 

4. Madordning – hvor langt er vi i processen?  

Der er indhentet 2 Tilbud: 

Jespers Torvekøkken: 

Det besluttes at Kristian går videre med det, indhenter pris mm. 

Olivias Køkken: 

Kan komme på tale igen, hvis ovenstående er for dyrt eller aftalen ikke går som 

planlagt. 

4. Økonomi/budget 2022 (er vedhæftet som bilag) 

Tag:  

Løse tagsten på taget, både ved børnehave og vuggestue. Gennem Aarhus 



Kommune er der kommet penge til reparation af dette. Der arbejdes hurtigdt 

muligt på at få det ordnet. 

Hegn: 

30m hegn skal skiftes ude på legepladsen i børnehaven. Fast metalhegn sættes 

op. Omkostning omkring 30.000kr. ink træfældning og nedtagning af gammelt 

hegn. Godkendt. 

Nytænkning af asfaltlegepladsen. Omkostninger cirka 60.000kr. En del af det 

kan laves af personalet og forældre. Godkendt. 

Udekøkken: 

Problemer med fliselægning som er ujævn. Dette skal lægges om, Kristian er på 

sagen. 

Etablerings/renoveringsbudget 100.000kr. Mere overdække, samt optimering af 

allerede eksisterende huse mm. Godkendt. 

5. Det videre arbejde om årstema kommunikation (afventer forslag til 

årsdagsorden fra Nathasja og Kristian) Punkt flyttes til næste bestyrelsesmøde. 

6. Opfølgning på cykelhjelme 

Cykelhjelme er blevet etableret i forbindelse med brug af bestemte cykler. Det 

er modtaget godt af børnene. 

7. Evt. etablering af støtteforeningen. Punkt flyttes til næste bestyrelsesmøde. 

Ved næste bestyrelsesmøde inviteres en repræsentant fra støtteforeningen. 


